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Vraag namens de fractie Streekbelangen: ‘Zijn er gesprekken met de Cirkel over een plek op het 
afvalscheidingsstation, meer zicht op hoeveelheid afval krijgen om meer grip op de kosten te krijgen, 
weegbrug moet er komen, aandacht voor onderhoud openbaar groen specifiek de Jaagpaden, is nu 
niet voldoende, met de pilot Jaagpad Zandpad moet onderhoud worden opgepakt.’ 

Antwoord: De gemeente verzorgd het onderhoud van de jaagpaden. Daarbij gaat het met name om 
het onkruidvrij houden. Omdat de gemeente geen eigenaar is van de grond is het vaak lastig om de 
begaanbaarheid te waarborgen. Ook zijn er veel onduidelijkheden over wie waar verantwoordelijk voor 
is, wat eigenaren wel en niet mogen en waarop gehandhaafd kan worden. Bovendien is het bij alle 
jaagpaden weer anders geregeld. Daarom wordt op dit moment gewerkt aan een overkoepelende 
notitie over de instandhouding van de jaagpaden in de gemeente. 

 

Vraag namens de fractie Pvda: ‘Kunt u ons tussentijds informeren en zo nodig voorafgaand aan de 
Bestuursrapportage 2024 over de verkregen rijksmiddelen versus de benodigde middelen’. 

Antwoord: In de begroting 2024 (pag. 46) staat: ‘Het Rijk compenseert gemeenten daarom ook in 
2024 voor verwachte extra inzet die nodig zal zijn op het gebied van vroegsignalering en om 
gemeenten tegemoet te komen in het verwachte extra beroep op bijzondere bijstand. Bij het opstellen 
van de begroting is het te ontvangen bedrag nog niet bekend. Wij hebben de ervaring uit het verleden 
dat de Rijkscompensatie aan de gemeenten op dit vlak ruimschoots kostendekkend is. Dat is dan ook 
het uitgangspunt voor deze begroting.’  

Het is nu nog niet bekend wanneer een voldoende beeld is van verkregen rijksmiddelen versus de 
benodigde middelen in 2024. Dat laatste zal ook altijd een prognose zijn voor zover daar in de loop 
van het jaar over wordt bericht en afhankelijk van een daadwerkelijk extra beroep op de bijstand. Dus 
hoe eerder in het jaar, hoe meer onzekerheid. De Bestuursrapportage 2024 (Berap 2024) is de 
gebruikelijke weg om een stand van zaken te geven. Daarnaast hecht het college eraan mee- en 
tegenvallers in samenhang te presenteren, zoals in de Bestuursrapportage, zodat ook een integrale 
discussie en afweging kan plaatsvinden. Daar houden wij graag aan vast. Wel zullen we zichtbaar en 
herkenbaar op dit onderwerp rapporteren in de Berap 2024. 

 

Vraag namens de fractie Samen Stichtse Vecht: ‘Mijlpalen en middelen voor uitwerking Maarsenbroek 
samen schoon, heel en veilig worden gemist, wat zijn ect investeringskosten, i.k.v. uitrol omgekeerd 
inzamelen maatregelen nemen om naastplaatsing afval tegen te gaan, kan de wethouder via RIB 
informatie geven over de pilot Antilopespoor containertuintjes, wat zijn evt. investeringskosten, i.k.v. 
hemelwatermanagement en groenbeheer is uitrol CityGard containertuintjes gewenst.’ 

Antwoord:  

− Maarssenbroek samen, schoon, heel en veilig: 

Maarssenbroek Samen, Schoon, Heel en Veilig is vanaf de start onderdeel van de reguliere 
werkzaamheden met betrekking tot de openbare ruimte, veiligheid en gebiedsgericht werken. 
Om deze reden zijn er geen mijlpalen gedefinieerd. Voor de langere termijn wordt 
Maarssenbroek Samen, Schoon, Heel en Veilig te zijner tijd onderdeel van een gebiedsgericht 
Omgevingsprogramma (gebiedsvisie); middelen voor het opstellen hiervan zijn opgenomen in 
de begroting 2024. Wij bereiden nu een afwegingskader voor om tot afbakening van een 
keuze voor het gebied te komen. De verwachting is dat een voorstel in Q1 2024 gereed is. 

 



− Containertuintje Antilopespoor: 

In 2022 is de gemeente met Portaal een pilot gestart om te kijken of containertuintjes kunnen 
werken tegen de bijplaatsingen en dumpingen van afval. Met deze pilot wilden we kijken wat 
het effect is en of de omgeving van deze ondergrondse containers schoon blijft. In 
Antilopespoor zijn er twee containertuintjes bij de ondergrondse afvalcontainers gerealiseerd. 
Betrokken bewoners onderhouden deze containertuintjes. Helaas constateren wij, ondanks 
het onderhoud van de bewoners, dat de containertuintjes weinig effect hebben gehad. 
Bewoners plaatsen nog steeds afval bij de desbetreffende ondergrondse containers en zelfs in 
de tuintjes. Onze buitendienst en Prezero (afvalophaler) komt regelmatig langs om diverse 
dumpingen af te voeren en om het schoon te maken rondom de ondergrondse containers. 
Handhaving heeft diverse boetes uitgedeeld. Dit blijven we doen, want het bijplaatsen van 
afval is namelijk niet toegestaan. 

 

Vraag namens de fractie Het Vechtse Verbond: ‘Woningen Bisonspoor ontbreken, in Nigtevecht was 
initiatief voor 50 woningen waarom wil college geen medewerking verlenen, wat doen om gevoel van 
veiligheid in de buurt te verbeteren, men is tegen windmolens maar voor alle andere initiatieven ter 
compensatie.’ 

Antwoord: Met de beantwoording van technische vragen 071, is deze vraag reeds beantwoord. 

https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Documenten/071-Antw-techn-vr-Vooroverlegplan-voor-het-bouwen-van-50-woningen-Vreelandseweg-14-Nigtevecht-R-Ulijn-D66-20231025.pdf
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